
Fra: HELGE VATSHELLE <hevat@online.no> 
Sendt: mandag 20. juli 2020 22:47 
Til: Mikkel Bengtsson 
Emne: Re: SV: Skadedyr 
 
Har fått ytterlige opplysningar i dag om at det er minst 4 - 5 store bukkar tatt med 

viltkamera nær enga mi. Same tendensen såg vi i fjor. 

Eg har jevnlig gått om kveldane for å jaga dei bort. Har også sett opp dukkemann for å 

prøva å skremma dei, men det ser ikkje ut til å hjelpa noko særlig. 

det har vore søkt om skadefelling tidlegare. Det er vanskeleg å bedømma effekten av 

dette, men det er klart at jo mindre dyr jo mindre skade. 

Gård nr. 243 Br. nr. 1 

Tlf. 41312886 

mvh Helge 

Den 20.07.2020 11:06, skrev Mikkel Bengtsson: 

Hei Helge Vatshelle 

Vil du vennligst fremsende informasjoner i tillæg til din mail angående 

 Hvilke tiltak er eventuelt utprøvd for å redusere eller forhindre omfanget av 

skade? 

 Er det søkt skadefelling tidligere år? 

 Effekter av eventuell tidligere skadefelling - har det ført til skadereduksjon og 

hvor lenge har dette vart? 

 Gårds- og bruksnummer 

 Telefon nummer 

  

På forhånd tak. 

Mvh mikkel  

  

Fra: HELGE VATSHELLE <hevat@online.no>  

Sendt: søndag 19. juli 2020 23:17 

Til: Mikkel Bengtsson <mikkel.bengtsson@alver.kommune.no> 

Emne: Skadedyr 

  

Hei, takk for besøk tidlegare i sommar. Hjorteskaden då var heller  liten. Men som vanleg 

aukar hjortemengda på enga utover sommaren og er no betydeleg. Har fast besøk av 2-3 

bukkar i tillegg til  fleire koller kalv og ungdyr. Eg har observert opptil 14 dyr på ein 

kveld. Eg ber difor om at me får ta ut eit eller fleire skadedyr så fort som mogeleg, før 

skaden blir for stor. Eg ynskjer og å få auka kvoten i våre område. Her er store 

skogområde med avsidesliggjande innmark, noko som gjev gode forhold for hjorten. 

mailto:hevat@online.no
mailto:mikkel.bengtsson@alver.kommune.no


Me skal tross alt ha gardsdrifta som levebrød, og det er difor svært frustrerande at store 

delar av avlinga havnar i hjortemagen. Så hjortebestanden MÅ ned. 

  

Mvh 

Helge Vatshelle valdnr. 0028. 
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